
Zápisnica zo XVII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 

 konaného dňa 22. augusta 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 

Neprítomní poslanci: Eduard Ferencko 

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Návrh organizácie Základnej školy s materskou školou, Školská 2, Podolínec na šk. rok 2024/2025 
5. Návrh Školského vzdelávacieho programu 
6. Návrh na úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou, Školská 2, Podolínec na rok 2024 
7. Rozpočtové opatrenie mesta Podolínec č. 5/2024 
8. Majetkoprávne záležitosti 
9. Odvolanie a menovanie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru mesta Podolínec 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 
 
p. primátor doplnil do bodu majetkoprávnych záležitosti – zrušenie vecného bremena predkupného práva, 
predaj pozemku na IBV Krížava, vyhlásenie prebytočnosti majetku a do bodu rôzne – určenie rozsahu zmien 
rozpočtu. 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Martina Simoniková, Elena Hajdu 
 
 
K bodu č. 4 Návrh organizácie Základnej školy s materskou školou, Školská 2, Podolínec na školský rok  
                             2024/2025 
 
p. riaditeľka školy predniesla návrh organizácie ZŠ s MŠ podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 280/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Návrh Školského vzdelávacieho programu 

 
p. riaditeľka školy predniesla návrh Školského vzdelávacieho programu podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 281/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 



K bodu č. 6 Návrh na úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou, Školská 2, Podolínec na rok 2024 
 
p. primátor predniesol návrh na úpravu rozpočtu podľa priloženého materiálu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 282/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7 Rozpočtové opatrenie mesta Podolínec č. 5/2024 

 
p. primátor predniesol rozpočtové opatrenie podľa priloženého materiálu.  
p. Antoni –   kontinuálne klesá položka príjmu z predaja pozemkov. Koľko máme doručených ponúk v rámci 
vyhlásenej OVS Krížava? 
p. primátor – zatiaľ žiadne. 
p. Antoni – bez toho túto položku nenaplníme a rozpočet nie je veľmi reálny. 
Hlasovanie za uznesenie č. 283/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Majetkoprávne záležitosti 

 
⚫ p. primátor predniesol zámer odkúpenia pozemkov pod existujúcim chodníkom k železničnej stanici 
podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 284/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol vyhlásenie o prebytočnosti majetku a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
mesta podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 285/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 286/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol zrušenie vecného bremena k zániku predkupného práva podľa priloženého 
materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 287/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 

K bodu č. 9 Odvolanie a menovanie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru mesta Podolínec 

 

p. primátor navrhol menovať Jozefa Dziaka za veliteľa DHZ mesta Podolínec. 

Hlasovanie za uznesenie č. 288/2024 

Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 

 

 

K bodu č. 10 Rôzne 

 

p. primátor informoval o určení rozsahu zmien rozpočtu, ktoré vykonáva a schvaľuje primátor mesta podľa 

priloženého materiálu. 

p. Smandra – rád by som dodržal postupy a navrhujem to stiahnuť z rokovania, aby sme to prerokovali na 



finančnej komisii.  

Hlasovanie za návrh p. Smandru 

Za: 7  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 3  hlasov 

 

 

K bodu č. 11 Diskusia 

 

p. Simoniková poukázala na veľký neporiadok v okolí Shopu, parku pri škole a autobusovej zastávke po otvorení 

novej prevádzky LAKY KEBAB. 

p. primátor – s majiteľom prevádzky budem rokovať, pretože sú tam nejaké nezhody v rámci priestorov 

a nájomníkov. Skúsime urobiť aj nejaké opatrenia, čo sa týka poriadku v okolí. 

p. Simoniková upozornila na zápach z močovky, ktorú vypúšťa firma TOMAK. 

p. primátor – súhlasím, mali sme sťažnosti aj od občanov. Zisťovali sme, čo s tým vieme spraviť. Jediná vec, ktorú 

musí spraviť je predložiť harmonogram, kedy bude močovku vypúšťať.  

p. Simoniková – sl. Kamile Trvdej skončila nájomná zmluva a ešte stále užíva prenajatý priestor. 

p. primátor – nájom skončil v júni. S mojim súhlasom si to môže vypratať do konca augusta. 

p. Simoniková – uhradí za to aj nájom? 

p. primátor – taká dohoda tam nebola.  

 

p. Smandra – potencionálny uchádzači o pozemok na Krížave sa pýtali, či výstavba bytovky nenarúša koncepciu 

plánu výstavby. Môže to odrádzať ľudí, ak rozmýšľajú nad kúpou pozemku na výstavbu domu. 

p. primátor – podľa schváleného územného plánu tam žiadna taká stavba zatiaľ stáť nemôže. V rámci zmien 

a doplnkov, ktoré sú momentálne otvorené je návrh na zmenu využitia týchto pozemkov, na ktorých by mal stáť 

bytový dom. Bytový dom bude mať dve podlažia a podkrovie. 

 

p. Piatniková – pohlo sa niečo v oblasti revitalizácie zelene v parkoch? 

p. primátor – zatiaľ nie. V parku na námestí sa vysadili levandule. Momentálne je výzva na takéto opatrenia, ale 

chceme do tej výzvy zahrnúť vodnú nádrž.   

 

p. primátor informoval o schválení zámeru výstavby telocvične a o podaní žiadosti na rekonštrukciu ciest 

a chodníkov na ul. Kláštorná, T. Vansovej a Zimná. 

 

p. Antoni – prebiehala kontrola z NKÚ, je už ukončená? 

p. primátor – je ukončená. Z protokolu vyplýva, že najväčšou chybou bolo, že nebol podaný návrh na zápis 

budovy do katastra. Po upozornení sa to ihneď vykonalo.  

p. Antoni – chcel by som, aby sme mali stretnutie týkajúce sa zmien a doplnkov k územnému plánu.  

p. primátor – stretnutie budeme mať niekedy v septembri. 

 

 

K bodu č. 12 Záver 

MsZ končí o 17:11 hod.  

 

 

 

                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      



 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 

 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 

 

 

                                                                                ___________________________ 

 

Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 22.08.2024 


